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Ληξιπρόθεσμα 2019

Για επιταχυνόμενη ανάπτυξη, που φέτος ανα-
μένεται να φτάσει ακόμη και στο 2,5%, λόγω της
άρσης της αβεβαιότητας, κάνει λόγο το Ίδρυμα Οι-
κονομικών & Βιομηχανικών Ερευνών. Όπως επι-
σημαίνει το ΙΟΒΕ στην τριμηνιαία έκθεση για την
ελληνική οικονομία, αναμένει κλιμάκωση ανάπτυξης
το 2020, σε 2,2%-2,5%, από μεγαλύτερη επενδυτική
δραστηριότητα, λόγω πιστωτικής επέκτασης, φο-
ροελαφρύνσεων στις επιχειρήσεις, έργων σε απο-
κρατικοποιήσεις - παραχωρήσεις (+16%), νέας αύ-
ξησης εξαγωγών (5,5%-6,0%) και ανάκαμψης ιδιω-
τικής κατανάλωσης (1,4%). σελ. 3   

Επιταχυνόμενη
ανάπτυξη
βλέπει το ΙΟΒΕ

Σημαντική μείωση τόσο στις
ληξιπρόθεσμες υποχρεώσεις του
Δημοσίου προς τον ιδιωτικό το-
μέα όσο και στις εκκρεμείς επι-
στροφές φόρου κατέγραψε το
ΥΠΟΙΚ με το κλείσιμο του 2019.
Οι ληξιπρόθεσμες υποχρεώσεις
περιορίστηκαν σε 1,278 δισ. από
1,48 δισ. τον Νοέμβριο, ενώ οι
επιστροφές φόρου σε εκκρεμό-
τητα ανήλθαν στα 667 εκατ. από
780 εκατ. τον Νοέμβριο. σελ. 4   

Ψαλιδίστηκαν
τα «κόκκινα»
χρέη
του Δημοσίου

Εκτίμηση για άνοδο του ΑΕΠ 2,5% το 2020

Παράθυρο μεγαλύτερης
δημοσιονομικής ευελιξίας

Eπίτροπος Επικρατείας
Συνταγματικές οι περικοπές
των δώρων στις συντάξεις
Υπέρ της κατάργησης (από 1ης.1.2013) των
δώρων Χριστουγέννων και Πάσχα, καθώς και
του επιδόματος θερινής άδειας (13η και 14η
σύνταξη) στους συνταξιούχους του δημοσίου
τομέα ετάχθη ο επίτροπος Επικρατείας του
Ελεγκτικού Συνεδρίου Αντώνιος Νικητάκης κατά
τη χθεσινή συνεδρίαση της μείζονος, 35μελούς
Ολομέλειας του Ε.Σ. σελ. 4   

«Δική του διοίκηση» στη FF
θέλει ο Δ. Κουτσολιούτσος
Καταχρηστική άσκηση δικαιώματος
χαρακτηρίζουν οι νομικοί το αίτημα του
βασικού μετόχου της Folli Follie, Δημήτρη
Κουτσολιούτσου, να ζητήσει αλλαγές της
προτίμησής του στο Διοικητικό Συμβούλιο της
εταιρείας, πυροδοτώντας το κλίμα εν όψει
της γενικής συνέλευσης των μετόχων στις 20
Φεβρουαρίου. σελ. 13

5ετία
450 εκατ. θα επενδύσουν
οι φαρμακοβιομηχανίες
Στα 450 εκατ. ευρώ θα φτάσουν σύμφωνα με
υψηλόβαθμα στελέχη της φαρμακοβιομηχανίας
οι επενδύσεις που αναμένονται στη χώρα μας σε
βάθος 5ετίας. Σε αυτά δεν συμπεριλαμβάνονται
οι επενδύσεις της Pfizer Hellas, αφού δεν είναι
ακόμα γνωστό το ύψος των κεφαλαίων που θα
διατεθούν για το Κέντρο Ψηφιακής Καινοτομίας
στη Θεσσαλονίκη. σελ. 10   

Προκαλεί αντιδράσεις
το HPCS της Cosco
Αναταραχή προκαλεί στο λιμάνι του Πειραιά η
προσπάθεια της Cosco να λειτουργήσει το νέο
λιμενικό προϊόν «Hellenic Port Community
System» (HPCS). Ο πρόεδρος του ΕΒΕΠ κάνει
λόγο για υποχρεωτικότητα εγγραφής όλων των
χρηστών στη συγκεκριμένη πλατφόρμα
πληροφοριών εάν θέλουν να χρησιμοποιήσουν
λιμενικές υπηρεσίες, ενώ αφήνει ανοικτό 
το ενδεχόμενο η υπόθεση να καταλήξει 
στις δικαστικές αίθουσες. Παράλληλα, 
και η Δημόσια Αρχή Λιμένων κάνει λόγο για
ενδείξεις παράβασης εθνικής και ενωσιακής
νομοθεσίας. σελ. 12   

Στο «τραπέζι» της Κομισιόν η σκληρή πολιτική που επέβαλε ο Σόιμπλε στην Ευρωζώνη

«Ο “Ηρακλής”
δεν θα…
ξεσπιτώσει...»

σελ. 4

Ο ΕΜΠΟΡΙΚΟΣ ΠΟΛΕΜΟΣ
ΒΕΛΤΙΩΣΕ ΤΟ ΕΜΠΟΡΙΚΟ
ΙΣΟΖΥΓΙΟ ΤΩΝ ΗΠΑ >16

ΠΙΘΑΝΟΤΑΤΑ ΣΗΜΕΡΑ
ΤΟ ΒΙΒΛΙΟ ΓΙΑ ΤΟ ΟΜΟΛΟΓΟ
ΤΗΣ ALPHA BANK >13

Θεσσαλονίκη 

Η ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΔΕΝ ΕΚΑΝΕ 
«ΚΡΑΤΗΣΗ» ΣΤΑ ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑ >11

Η AGRINO ΚΛΕΙΝΕΙ ΤΟ... ΜΑΤΙ
ΣΤΟ ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ >14

Ένας νεκρός, 119 τραυματίες  

«Προσγείωση» τρόμου
στην Κωνσταντινούπολη

Το... manual της ΑΑΔΕ
για τις e-ταμειακές μηχανές

Ένα ακόμη σημαντικό βήμα
προς την κατεύθυνση της υλο-
ποίησης του μέτρου της διασύν-
δεσης των ταμειακών μηχανών
και των λοιπών φορολογικών ηλε-
κτρονικών μηχανισμών (ΦΗΜ)
των επιχειρήσεων με το πληρο-
φοριακό σύστημα TAXIS πραγ-
ματοποίησε η διοίκηση της ΑΑΔΕ.
Με απόφαση του επικεφαλής της
ΑΑΔΕ, Γιώργου Πιτσιλή, η οποία
οδεύει για δημοσίευση στην Εφη-
μερίδα της Κυβερνήσεως, ορίζον-
ται οι προδιαγραφές αναβάθμισης

των ταμειακών μηχανών οι οποίες
θα συνδέονται on line με το σύ-
στημα TAXIS. Σύμφωνα με την
απόφαση του κ. Πιτσιλή, από τη
στιγμή της έκδοσης κάθε από-
δειξης λιανικών συναλλαγών από
ταμειακή μηχανή διασυνδεδε-
μένη με το TAXIS, τα στοιχεία
της θα διαβιβάζονται στα ηλε-
κτρονικά βιβλία του επιχειρημα-
τία που εξέδωσε την απόδειξη.
Η εγκυρότητα των ταμεικακών
μηχανών θα αποδεικνύεται μέσω
QR Code. σελ. 5   

Πώς θα διασυνδεθούν με το TAXIS

Διευρυμένη δημόσια διαβούλευση
για ενδεχόμενες αλλαγές στη διακυ-
βέρνηση της Ευρωζώνης, στη διάρ-
κεια της οποίας θα συζητηθούν όλα
τα θέματα, από την αναζήτηση τρό-
πων μεγαλύτερης δημοσιονομικής
ευελιξίας μέχρι τις «πράσινες» επεν-
δύσεις, συγκάλεσε χθες η Ευρωπαϊκή Επιτροπή.
Στο έγγραφο που παρουσίασαν χθες ο εκτελε-
στικός αντιπρόεδρος για την οικονομία, Βάλντις
Ντομπρόβσκις, και ο επίτροπος Οικονομικών,

Πάολο Τζεντιλόνι, η Κομισιόν μπορεί
να μην παίρνει ευθέως θέση επί της
ουσίας λόγω τήρησης ισορροπιών
μεταξύ Βορρά και Νότου, ωστόσο
φαίνεται ότι αυτή τη φορά έχει γίνει
σωστή προετοιμασία, ενώ η συγκυρία
για αλλαγές είναι καλή. Στη δημόσια

διαβούλευση θα συζητηθούν τα πάντα, μεταξύ
αυτών και τα δύο «ευαγγέλια» των οπαδών της
δημοσιονομικής ορθοδοξίας, τα λεγόμενα εξά-
πτυχο και δίπτυχο, που επέβαλε στη διάρκεια

της ελληνικής κρίσης ο πρώην υπουργός Οικο-
νομικών της Γερμανίας, Βόλφγκανγκ Σόιμπλε.
Θα συζητηθεί επίσης το ζήτημα των κυρώσεων,
οι οποίες, επειδή είναι αυστηρές, δεν ενεργο-
ποιήθηκαν ποτέ. Η δημόσια διαβούλευση θα
διαρκέσει μέχρι το τέλος του έτους, ενώ κλήθηκαν
να λάβουν μέρος όλα τα ενδιαφερόμενα μέρη,
συμπεριλαμβανομένων των λοιπών ευρωπαϊκών
θεσμικών οργάνων, των εθνικών αρχών (κυβερ-
νήσεις, Κοινοβούλια), των κοινωνικών εταίρων
και της ακαδημαϊκής κοινότητας. σελ. 2

Γιώργος Ζαββός
υφυπουργός Οικονομικών

Τι προβλέπει
η νέα
ΕΣΣΕ
του ΟΤΕ
Εργαζόμενοι

Στην Αθήνα
ο νέος επίτροπος

Οικονομικών
Πάολο Τζεντιλόνι 

σελ. 2

Με την υπογραφή χθες το από-
γευμα της νέας Επιχειρησιακής
Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας
από τις διοικήσεις του ΟΤΕ και
της ΟΜΕ ΟΤΕ έκλεισε ο κύκλος
αντιπαράθεσης μεταξύ των δύο
πλευρών που είχε ξεκινήσει τον
περασμένο Δεκέμβριο. Νωρί-
τερα το Δ.Σ. της ΟΜΕ ΟΤΕ υπερ-
ψήφισε τη νέα συμφωνία, ανοί-
γοντας έτσι τον δρόμο για την
υπογραφή της. σελ. 14 

σελ. 17


